
  

Protokół Nr 28/2016  

z obrad dwudziestej ósmej sesji Rady Gminy Miłkowice 

w kadencji 2014 – 2018  z dnia 15 grudnia 2016 r.  

     

Obrady odbyły się w świetlicy wiejskiej w Miłkowicach. 

Sesję o godz. 9.00 otworzył i prowadził Przewodniczący Rady - Tadeusz Gładysz.  

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Listy obecności radnych, sołtysów, zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli przedstawiciele samorządu uczniowskiego Gimnazjum.  

 

Porządek obrad został przyjęty  do realizacji jednogłośnie: 

1. Interpelacje radnych. 

2. Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań bieżących. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy Miłkowice na 2016 rok, 

2) zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej 

jednostkom organizacyjnym gminy, 

3) sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji, udzielonych niepublicznym przedszkolom i 

niepublicznym innym formom wychowania przedszkolnego, działającym na 

terenie Gminy Miłkowice, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz innych 

składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez gminę Miłkowice. 

4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  

5. Sprawy różne. 

 

W punkcie 1 radni zgłosili następujące interpelacje:  

Radny Zdzisław Musiał – wycięcie drzew rosnących w pasie drogowym wsi Bobrów, drzewa 

wchodzą na linie napięcia, zaburzają estetykę wsi. 

Radna Stanisława Kobiak – zainterpelowała w sprawie żywopłotu, który również stanowi 

zagrożenie w ruchu drogowym 

Radny Marek Kajda –interpelował ponownie o dokończenie drogi z Grzymalina w stronę 

Głuchowic tzw. Kołpakówki. 

Radny Sławomir Basista – interpelacja pisemna dot. naprawy lampy w Rzeszotarach koło 

sklepu p. Machowskiej.  

 

 

W punkcie 2 Wójt przedstawił informację z realizacji zadań bieżących: 

- spotkanie radnych, sołtysów ze Starostą Powiatu Legnickiego w sprawie inwestycji 

gminnych, 

- spotkanie z właścicielami nieruchomości w Rzeszotarach przy LSE – są to tereny bez dróg 

dojazdowych, które są w rękach prywatnych, 

- spotkanie z prezesem LPWiK – p. Zbigniewem Mróz w sprawie magistrali Ø 250, 

- spotkanie z dyrektorami jednostek organizacyjnych gminy w sprawie Centrum Usług 

Wspólnych, 

- spotkanie ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli, 



  

- rozmowy z przedstawicielami Dolnośląskiej Agencji Wspólnoty Gospodarczej odnośnie 

pozyskiwania przedsiębiorców na tereny gminne, 

- udział w konferencji nt. odkrywki, konferencja miała charakter samorządowy, 

- informacja o przeprowadzaniu pełnej inwentaryzacji majątku gminnego, 

- spotkanie podsumowujące rok we „Wrzosowej Krainie”, 

- zmiany w oświacie, 

- sprawa azbestu, 

- planowane nowe punkty oświetleniowe – podpisanie umowy, 

- aktualizacja listy oczekujących na mieszkania socjalne i komunalne z gminnego zasobu 

mieszkaniowego, 

- wpięcie wodociągu na Osiedlu Południowym w Gniewomirowicach, 

 

 

W punkcie 3 Rada Gminy Miłkowice podjęła  uchwały, które zostały omówione na 

posiedzeniu komisji stałych w sprawie : 

 

Wszystkie projekty uchwały  

 

- zmian w budżecie Gminy Miłkowice na 2016 rok, 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów "za" - 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

- zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej 

jednostkom organizacyjnym gminy, 

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

- sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania dotacji, udzielonych niepublicznym przedszkolom i niepublicznym innym 

formom wychowania przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Miłkowice, 

Przewodniczący odczytał  projekt i poddał go pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 15.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz innych 

składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych 

przez gminę Miłkowice,  

Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie: 

- głosowało 15 radnych, głosów „za” – 14,  przeciw 1 radny – Z. Musiał. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

 

W punkcie 4 Wójt udzielił radnym odpowiedzi na ich interpelacje.  

 

 



  

W punkcie 5  Przewodniczący zwrócił się do sołtysów czy mają jakieś zapytania. Zapytania 

złożyli: 

Sołtys Rzeszotar – Agata Woźniak przypomniała o wcześniejszej  sprawie drogi wewnętrznej 

na ulicy H. Pobożnego w Rzeszotarach oraz zapytała możliwość wykorzystania 

pomieszczanie po byłej bibliotece w związku z możliwością pozyskania funduszy na remont 

pod kątem organizacji zajęć dodatkowych.  

Sołtys Goślinowa – Sławomir Skoczek – jeszcze raz przypomniał o konieczności ustawienia 

lustra w Goślinowie; tuje u sąsiada zagrażają ruchowi drogowemu, brak kanalizacji na nowo 

powstałym osiedlu w Goślinowie. 

Sołtys Jezierzan – Krzysztof Parafianowicz  - poinformował o konieczności wycięcia 

usychających topoli.  

 

Na koniec obrad Przewodniczący podziękował przedstawicielom samorządu za udział w sesji, 

wszystkim uczestnikom i ich bliskim złożył życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

Na tym obrady sesji zakończono i  zamknięto o godzinie 10
15

.  

Protokół po przeczytaniu podpisano. 

Szczegółowy przebieg sesji odzwierciedla nagranie.  

 

 

 

Protokół sporządziła :                                                                       Przewodniczący  

                                                                                                   Rady Gminy Miłkowice 

              Anna Pytlak                                                                              Tadeusz Gładysz 


